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Şedinţa a fost convocată de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, prin 
Dispoziţia nr. 847 din data de 13.12.2023, în conformitate cu prevederile art. art. 134, alin. 
1, lit. a, alin. 4 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările ulterioare. 
    La şedinţă participă un număr de 18 consilieri locali. Absentează dl. consilier local 
ing.Dragusanu Octav – Anton. 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Bună ziua. Ordinea de zi v-a fost 
pusă la dispoziţie. Sunt propuneri pentru modificarea ordinii de zi? Supun aprobării ordinea 
de zi, cu cele 19 proiecte de hotărâre şi o informare, respectiv:     
             1. Procesele – verbale ale şedinţelor din data de 28.11.2023 şi 06.12.2023; 
              2. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetului la data de 
30.11.2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman;   
             3.  Proiect de hotărâre privind privind rectificarea bugetului local de venituri şi 
cheltuieli pe anul 2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   4. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării licitaţiei publice deschise 
pentru închirierea unui imobil, proprietate privată a municipiului Fălticeni, situat în 
municipiul Fălticeni, str. Ana Ipătescu, nr. 285  - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
              5. Proiect de hotărâre privind transformarea unor posturi din cadrul Spitalului 
Municipal Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

   6. Proiect de hotărâre privind organizarea licitaţiei publice deschise pentru 
vânzarea suprafeţei de 90 m.p. teren, înscris în C.F.  42368 – UAT Fălticeni, 
proprietatea privată a municipiului Fălticeni, situat în municipiului Fălticeni, str. Halei  
f.n., cu acordarea dreptului de servitute de trecere proprietarului imobilului înscris în 
C.F. 32055 – UAT Fălticeni  - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

   7.  Proiect de hotărâre privind stabilirea impozitelor şi taxelor locale aplicabile 
în anul fiscal 2024 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
              8. Proiect de hotărâre privind prelungirea termenului de folosinţă gratuită a 
spaţiului situat pe str. Republicii nr. 1, proprietatea publică a Municipiului Fălticeni, 
către Asociaţia Nevăzătorilor din România - Filiala Judeţeană Suceava - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
    9. Proiect de hotărâre privind aprobarea decontării navetei personalului didactic 
şi didactic auxiliar pentru luna NOIEMBRIE 2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 

 10. Proiect de hotărâre privind aprobarea Listei de priorităţi în vederea 
repartizării locuinţelor sociale în anul 2024 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
            11.  Proiect de hotărâre privind prelungirea termenului de închiriere a terenurilor 
proprietate publică a municipiului Fălticeni pe care sunt amplasate construcţii 
metalice provizorii- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 



12. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării licitaţiei publice deschise 
pentru închirierea unei suprafeţe de teren situată în incinta Şcolii Gimnaziale „ 
Alexandru Ioan Cuza” Fălticeni, proprietatea publică a municipiului Fălticeni, în 
vederea amenajării unui spaţiu comercial provizoriu - iniţiator, primar – prof. Gheorghe 
– Cătălin Coman; 

13.  Proiect de hotărâre privind modificarea taxelor privind folosirea locurilor 
publice şi prelungirea termenului de închiriere a terenurilor şi spaţiilor situate în 
Bazarul şi Piaţa Agroalimentară Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 

14.  Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei municipiului Fălticeni, a 
statelor de funcţii ale aparatului de specialitate al primarului municipiului Fălticeni şi 
ale unităţilor subordonate - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

15.  Proiect de hotărâre privind vânzarea unei suprafeţe de teren aparţinând 
domeniului privat al municipiului Fălticeni, cu respectarea dreptului de preempţiune 
al proprietarului construcţiei - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

16.  Proiect de hotărâre privind includerea în Inventarul bunurilor imobile care 
aparţin domeniului privat al Municipiului Fălticeni a unei suprafeţe de teren în 
vederea întabulării/înscrierii cu caracter definitiv a dreptului de proprietate în 
evidenţele de cadastru şi carte funciară  - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 

17.  Proiect de hotărâre privind  achiziţionarea prin negociere directă a  suprafeţei 
de 96m.p.  teren situat în municipiul Fălticeni, strada Broşteni, nr. 70, judeţul 
Suceava, înscris în Cartea Funciară nr. 42465 - UAT Fălticeni şi  includerea acestuia 
în domeniul public al Municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
            18. Proiect de hotărâre privind organizarea reţelei şcolare a unităţilor de 
învăţământ preuniversitar din municipiul Fălticeni pentru anul şcolar 2024 - 2025 - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
           19. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru perioada 
ianuarie – martie 2024 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

20. Informare privind punerea în aplicare a Deciziei nr. 19/39 din 15 iunie 2015 emisă 
de Camera de Conturi Suceava cu privire la contractul de prestări servicii nr. 
10629/23.05.2014 încheiat între Municipiul Fălticeni şi SC PDE PRINT RENT SRL;  
   Ordinea de zi, se aprobă în unanimitate, respectiv cu 18 voturi „pentru”. 
             D-na secretar general municipiu, jr.Busuioc Mihaela supune la vot  procesele – 
verbale ale şedinţelor din data de 28.11.2023 şi 06.12.2023, acestea fiind aprobate în 
unanimitate, respectiv cu 18 voturi „pentru”. 

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
aprobarea execuţiei bugetului la data de 30.11.2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
            D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman:  După cum ştiţi, este atributul 
Consiliului Local de a aproba periodic execuţia bugetului. Aveţi în referatul de aprobare şi în 
raportul de specialitate, foarte clar şi foarte transparent, situaţia financiară a Primăriei  
Municipiului Fălticeni. Avem excedent la toate capitolele. Excedent înseamnă diferenţa 
dintre încasări şi plăţi. Asta înseamnă că avem bănuţi pentru  toate cheltuielile de 
funcţionare şi pentru a finaliza investiţiile pe care ni le-am propus. 
              D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor. 
              D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 



  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică: Aviz favorabil. 
             D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de şedinţă: 
Intervenţii?  
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 18 
voturi „pentru”. 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
rectificarea bugetului local de venituri şi cheltuieli pe anul 2023  - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Faţă de varianta iniţială, proiectul 
a suferit o serie de modificări. Aveţi în raportul de specialitate şi în anexele de la prezentul 
proiect de hotărâre  tot ceea ce înseamnă sumele de bani care se transferă de la un capitol 
la altul,  în urma rectificării bugetare. 
  D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor. 
  D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

    D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
     D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

   D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică: Aviz favorabil. 
               D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de şedinţă: 
Intervenţii?  
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 13 voturi „pentru”. Următorii 
consilieri locali nu au participat la dezbateri şi nu şi-au exercitat dreptul de vot: dl Pintilii 
Marius – Claudiu, dna Corbu Luminiţa – Claudia, dna Amariei Mariana, dna Cojocaru 
Eugenia – Liliana şi dna Dulgheriu Maria. 
               Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea organizării licitaţiei publice deschise pentru închirierea unui imobil, 
proprietate privată a municipiului Fălticeni, situat în municipiul Fălticeni, str. Ana 
Ipătescu, nr. 285  - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
              D-na secretar general municipiu, jr.Busuioc Mihaela:   Dacă sunteţi de acord cu 
votul deschis să mai scurtăm timpul şedinţei? Puteţi face propuneri. 
              D-na consilier local, ed. Maria Dulgheriu: Propun ca din comisia de licitaţie să 
facă parte d-nul consilier local Sandu Sergiu ca membru titular şi d-na consilier local Edu 
Anca, membru supleant. 
              D-na secretar general municipiu, jr.Busuioc Mihaela: Mai sunt şi alte 
propuneri? Nu avem.  
    D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor. 
  D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

   D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 



    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

   D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică: Aviz favorabil. 
              D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de şedinţă: 
Intervenţii?  
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 18 
voturi „pentru”.  
              Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind transformarea unor posturi din cadrul Spitalului Municipal Fălticeni - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: La solicitarea Spitalului Municipal 
Fălticeni, în urma promovării examenelor,  s-au transformat posturile de asistent în asistent 
principal, pe secţiIle: ATI,  Neonatalogie şi Chirurgie. 
  D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor. 
  D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

   D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

   D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică: Aviz favorabil. 
              D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de şedinţă: 
Intervenţii?  
  D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: Se vor abţine de la vot 
persoanele care lucrează la spital. 
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 15 voturi „pentru”. Următorii 
consilieri locali nu au participat la dezbateri şi nu şi-au exercitat dreptul de vot: dna Cojocaru 
Eugenia – Liliana, dna Edu Anca şi dna Chirilă Gabriela – Violeta. 
    Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind organizarea licitaţiei publice deschise pentru vânzarea suprafeţei de 90 m.p. 
teren, înscris în C.F.  42368 – UAT Fălticeni, proprietatea privată a municipiului 
Fălticeni, situat în municipiului Fălticeni, str. Halei  f.n., cu acordarea dreptului de 
servitute de trecere proprietarului imobilului înscris în C.F. 32055 – UAT Fălticeni - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Este un prim pas pentru un 
obiectiv de investiţii pe care ni-l propunem anul viitor. În zona Halei se închide. Vrem să 
facem deschidere, astfel încât să facem deschidere către zona de parcare din piaţă. Toată 
ieşirea este spre înapoi, spre Simos. Va fi cu sens unic, nu avem spaţiu suficient de mare. 
Ori vom pune un semafor cu alternativ. E vorba de o bucată lungă de 60 metri. Ideea este, 
că vor ieşi direct în parcarea de la piaţă şi nu se va mai bloca sensul giratoriu de la 
Adormire. 
   D-nul consilier local, Stoica Cozmin: Dacă tot aţi pomenit de sensul 
giratoriu....foarte mulţi ies de pe Ana Ipătescu. Acolo, în sensul giratoriu sunt două benzi. 
Toţi se aruncă direct în banda 2. Fie să puneţi un poliţist local să îi dirijeze, fie să trasăm 
nişte linii. Se blochează traficul foarte des. 
             D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Să le şi respecte.  Asta e când 
sunt copii la şcoală, între 7.45 şi 8.10. Vom încerca cu poliţiştii locali să vedem ce iese. 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de şedinţă: . 
Vă rog sa faceţi propuneri pentru desemnarea membrilor în comisie.  



 D-na consilier local, ed. Maria Dulgheriu: Propun ca membru titular pe d-nul 
Darabă Iulian şi ca membru supleant pe d-nul Haidău Răzvan. 
 D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: Sunt şi alte propuneri? Nu 
sunt. 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică: Aviz favorabil. 
             Dnul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de şedinţă: 
Intervenţii?  
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 18 
voturi „pentru”.  
              Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind stabilirea impozitelor şi taxelor locale aplicabile în anul fiscal 2024 - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
        D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  E vorba de acelaşi cuantum al  
taxelor şi impozitelor locale, dar  mai corect, acelaşi procent, pentru că ele vor fi indexate 
automat cu rata inflaţiei. Taxele şi impozitele locale vor fi indexate cu 13,8%. Ele rămân în 
acelaşi cuantum ca şi anul trecut, indexarea cu rata inflaţiei stabilită de Institutul Naţional de 
Statistică, aşa cum am votat în luna mai. E o creştere care s-a făcut la nivelul întregii ţări, 
pentru fiecare localitate. Tot ce a depins de noi, a rămas la acelaşi nivel, bilete la muzee, la 
baza de agrement, tarife la spitalul municipal. 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică: Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de şedinţă: 
Intervenţii?  
            Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 15 voturi „pentru”. Următorii 
consilieri locali nu au participat la dezbateri şi nu şi-au exercitat dreptul de vot: dna Cojocaru 
Eugenia – Liliana, dna Edu Anca şi dnaChirilă Gabriela – Violeta. 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
prelungirea termenului de folosinţă gratuită a spaţiului situat pe str. Republicii nr. 1, 
proprietatea publică a Municipiului Fălticeni, către Asociaţia Nevăzătorilor din 
România - Filiala Judeţeană Suceava- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
        D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Prelungim până la data de 
începere a lucrărilor de renovare. Avem un proiect la care am realizat documentaţia de 
avizare a lucrărilor şi  intervenţie şi proiectul tehnic, în valoare de 3,5 milioane lei finanţat 
parţial,  dintr-un credit finanţat parţial din bugetul Guvernului României. Tocmai am primit o 
veste bună ieri. La bugetul anului 2024 vom primi finanţare distinctă pentru acest obiectiv în 



valoare de 1 milion de lei. Un milion de lei pe care oricum i-am prevăzut să îi cheltuim şi pe 
care îi putem   reloca pentru alt obiectiv de investiţii. Sunt 10 miliarde, ceea ce un lucru 
fenomenal de bun. E a doua veste bună pe ieri, pentru că am primit vizita domnului Flutur 
de la Consiliul Judeţean. Avem un proiect împreună. Vorbim de Baza de Agrement de la 
Nada, Baza Nautică, la care Consiliul Judeţean a finanţat cu 1,5 mil lei, dintr-un total de 5,4 
mil lei. Am pus şi noi 1,4 mil. A rămas o diferenţă de 2,4 milioane pentru anul viitor. Deci 
practic vom finaliza această investiţie , 50% noi şi 50% Consiliul Judeţean. Doar ieri am  
primit  două veşti bune în valoare  totală de  2,2 milioane lei, la care nu am sperat, sincer să 
fiu, dar mă bucură că intră la noi şi putem să ne degrevăm de alte solicitări şi să folosim 
aceşti bani pe altceva. Acest proiect e pe Maior Ioan, unde a fost spitalul de copii, pe strada 
Republicii nr. 1. Intenţionăm să dărâmăm partea din spate care nu are valoare arhitecturală 
şi istorică şi rămâne clădirea din faţă, Casa Tatos, aşa cum o ştie toată lumea. Vom face 
Casa Căsătoriilor, un proiect frumos pe modelul Casei Pogor, cu un circuit, cu sală de 
aşteptare, cu parcare, cu un spaţiu adecvat pentru a servi o prăjitură. Vom muta acolo tot 
serviciul de stare civilă , evidenţa populaţiei într-un sediu nou, modernizat. Deci,  prelungim 
termenul doar până la data începerii renovării, pentru nevăzători. 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică: Aviz favorabil. 
             D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de şedinţă: 
Intervenţii?  
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 18 
voturi „pentru”.  
    Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea decontării navetei personalului didactic şi didactic auxiliar pentru 
luna NOIEMBRIE 2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
         D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Este vorba de naveta pe luna 
noiembrie. Sunt documentele  trimise de unităţile de învăţământ. E atributul Consiliului 
Local să aprobe această navetă. 
  D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor. 
  D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

   D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

   D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică: Aviz favorabil. 
               D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de şedinţă: 
Intervenţii?  
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 15 voturi „pentru”. Următorii 
consilieri ocali nu au participat la dezbateri şi nu şi-au exercitat dreptul de vot: dl Pintilii 
Marius – Claudiu, dna Corbu Luminiţa – Claudia şi dna Dulgheriu Maria. 



   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea Listei de priorităţi în vederea repartizării locuinţelor sociale în anul 
2024 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
        D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Sunt nouă dosare complete, 
persoane care au venit să îşi  actualizeze dosarele pentru locuinţe sociale. În urma 
punctajului calculat, aveţi aici tabelul, sunt nouă familii care  îndeplinesc condiţiile de 
legalitate şi care vor urma să primească o locuinţă, dacă vom avea disponibilă, pe parcursul 
anului 2024, în ordine descrescătoare. 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

   D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică: Aviz favorabil. 
              D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de şedinţă: 
Intervenţii?  
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 18 
voturi „pentru”.  
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
prelungirea termenului de închiriere a terenurilor proprietate publică a municipiului 
Fălticeni pe care sunt amplasate construcţii metalice provizorii- iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
        D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Mai avem doar două pe raza 
municipiului. Am avut foarte multe în trecut, s-au reglat din punct de vedere juridic. Sunt 
ultimele două aflate în situaţia asta şi este obligaţia noastră, ca an de an, să prelungim 
termenul de închiriere pentru terenurile aflate sub construcţii, proprietatea respectivilor. 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.. 
    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

   D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică: Aviz favorabil. 
              D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de şedinţă: 
Intervenţii?  
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 18 
voturi „pentru”.  

   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea organizării licitaţiei publice deschise pentru închirierea unei 
suprafeţe de teren situată în incinta Şcolii Gimnaziale „ Alexandru Ioan Cuza” 
Fălticeni, proprietatea publică a municipiului Fălticeni, în vederea amenajării unui 
spaţiu comercial provizoriu - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
        D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este vorba de chioşcul pentru 
comercializarea produselor de patiserie din interiorul şcolii. Ştiţi foarte bine că încercăm, pe 
cât posibil, să menţinem copiii în curtea şcolii, unde condiţiile de siguranţă şi securitate sunt 
maxime, astfel încât să nu fie nevoiţi să parcurgă străzi, intersecţii, treceri de pietoni, cu 
riscurile aferente pentru fiecare dintre ele.  



 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

   D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică: Aviz favorabil. 
              D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de şedinţă: 
Intervenţii?  
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de şedinţă: 
Propuneri? 
  D-na consilier local, ed. Maria Dulgheriu:  Propun ca membru titular pe d-nul  
Haidău Răzvan şi ca membru supleant pe d-nul  Murariu Bogdan. 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de şedinţă: 
Alte propuneri?  
 D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: Să aveţi în vedere să nu 
facă parte din consiliul de administraţie unităţii de învatamant. Alte propuneri? Nu sunt. 
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 16 voturi „pentru”              
(nu participă la dezbateri şi nu îşi exercită dreptul de vot doamna Corbu Luminiţa şi d-na 
Edu Anca). 

   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind modificarea taxelor privind folosirea locurilor publice şi prelungirea termenului 
de închiriere a terenurilor şi spaţiilor situate în Bazarul şi Piaţa Agroalimentară 
Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
        D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Este vorba de taxele pentru 
serviciile pe care le oferim în Bazar şi Piaţa Agroalimentară. Taxele sunt  la aceeaşi  
valoare ca anul trecut, actualizate doar unde am fost nevoiţi. 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

   D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică: Aviz favorabil. 
              D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de şedinţă: 
Intervenţii?  
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 18 
voturi „pentru”.  

   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea organigramei municipiului Fălticeni, a statelor de funcţii ale 
aparatului de specialitate al primarului municipiului Fălticeni şi ale unităţilor 
subordonate - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
        D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Există o ordonanţă de la sfârşitul 
lunii octombrie care are anumite reglementări în ceea ce înseamnă reducerea sau 



modificarea statelor de funcţii şi statelor de personal. Aprobăm şi noi astăzi o formă de 
organigramă nouă, în concordanţă cu legea şi cu această ordonanţă. Se taie o serie de 
posturi vacante, astfel încât să fim la limita în care putem să asigurăm funcţionarea 
serviciilor. Faţă de proiectul iniţial, propun şi câteva modificări, în calitate de iniţiator, 
principalele modificări sunt: desfiinţarea postului de director la Direcţia Poliţiei Locale.  
Poliţia Locală  nu va mai fi direcţie, ci va  fi o structură în  subordinea directă a Primarului. 
Domnul director Buhlea Paul i se va pune la dispoziţie o funcţie de execuţie în cadrul  
Poliţiei Locale. Asta este o modificare consistentă. A doua modificare este că Direcţia 
tehnică se desfiinţează şi se transformă în Serviciu tehnic. Directorul executiv,  domnul 
Naforniţă  Anton, va deveni şef serviciu tehnic. Din Corpul de pază, 3 guarzi se vor muta la 
Piaţă, unde îşi şi desfăşoară activitatea. Intră într-o stare de normalitate din acest punct de 
vedere. Cantina socială trece în subordinea Direcţiei economice, cum a mai fost. În 
subordinea Secretarului general al municipiului, doamna Busuioc Mihaela, rămâne 
Compartimentul Registru agricol, Arhivă, Compartimentul Legalitatea şi circuitul actelor 
administrative şi Direcţia de asistenţă socială care rămâne de sine  stătătoare, sunt 
exceptaţi de la   regula cu numărul de posturi. Nu sunt alte modificări semnificative.  
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

   D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

   D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică: Aviz favorabil. 
              D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de şedinţă: 
Intervenţii?  
  D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: Aici d-na Corbu şi d-nul 
Matei e mai bine să se abţină, având rude angajate în cadrul primăriei. 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 15 voturi „pentru”. D-na 
Corbu Luminiţa – Claudia, dl. Matei Gabriel şi d-na Chirilă Violeta nu au participat la 
dezbateri şi nu şi-au exercitat dreptul de vot. 

   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind vânzarea unei suprafeţe de teren aparţinând domeniului privat al municipiului 
Fălticeni, cu respectarea dreptului de preempţiune al proprietarului construcţiei - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
        D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Este vorba de achiziţionarea unui 
teren de sub garaj, este proprietarul construcţiei, terenul concesionat, cu respectarea 
dreptului de preemţiune şi a regulamentului intern al Consiliului Local. Propun aprobarea 
acestui proiect. 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică: Aviz favorabil. 



             D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de şedinţă: 
Intervenţii?  
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 18 
voturi „pentru”.  

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  includerea în Inventarul bunurilor imobile care aparţin domeniului privat al 
Municipiului Fălticeni a unei suprafeţe de teren în vederea întabulării/înscrierii cu 
caracter definitiv a dreptului de proprietate în evidenţele de cadastru şi carte funciară  
- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
        D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Sunt suprafeţe de teren pe care le-
am identificat şi care trebuie incluse în inventarul domeniului public sau privat, în vederea 
realizării unor investiţii pe zona respectivă. 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică: Aviz favorabil. 
             D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de şedinţă: 
Intervenţii?  
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Este vorba de drumul care duce 
la groapa de gunoi. Cea veche am închis-o printr-un proiect cu finanţare europeană. 
Lucrăm la groapa  nouă de gunoi, o închidem printr-un proiect cu finanţare norvegiană, 
până în luna mai al anului viitor. Realizăm un drum betonat şi nu va mai exista groapă de 
gunoi în zona respectivă, nu mai cauzează probleme de mediu şi ne vom duce până la 
limita cu Comuna Fântâna Mare şi cu Preuteşti. Orice drum de pe raza municipiului va fi 
betonat ca drum de exploataţie agricolă, pentru multiplele parcele din zona respectivă şi 
care vor putea fi exploatate la eficienţă maximă, nemaifiind aceste probleme de mediu care 
există din păcate acolo. E drumul spre Leucuşeşti.  
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 18 
voturi „pentru”.  

   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  achiziţionarea prin negociere directă a  suprafeţei de 96m.p.  teren situat în 
municipiul Fălticeni, strada Broşteni, nr. 70, judeţul Suceava, înscris în Cartea 
Funciară nr. 42465 - UAT Fălticeni şi  includerea acestuia în domeniul public al 
Municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
        D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Pe această suprafaţă de teren se 
află un cămin de canalizare, de când s-a făcut proiectul pentru introducerea canalizării  pe  
strada Panduri. Un proiectant de la Bucureşti, dintr-un birou, a trecut o soluţie tehnică cu o 
staţie de pompare de la capătul străzii Panduri, trecând prin sensul giratoriu până la 
Todirică la service, dacă ştiţi, care avea o valoare fenomenal de mare. Noi am găsit o 
soluţie mai eficientă pe plan local şi ducem o conducta de 15 metri, care se descarcă 
gravitaţional în canalizare. Fiind această conductă pe terenul acestei persoane, trebuie să 
achiziţionăm terenul ca să fie pusă pe domeniul public, tocmai pentru a folosi acest lucru. 
Diferenţa este de vreo 2 milioane de euro, între soluţia propusă de ei şi soluţia găsită de 
noi. Mai achiziţionăm o bucată de pământ şi ne costă 12 mii de lei. Să nu mai zic că şi 
costurile de întreţinere vor fi mult reduse. 



 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

   D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică: Aviz favorabil. 
               D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de şedinţă: 
Intervenţii?  
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 18 
voturi „pentru”.  
    Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind organizarea reţelei şcolare a unităţilor de învăţământ preuniversitar din 
municipiul Fălticeni pentru anul şcolar 2024 - 2025 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
         D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Avem avizul Inspectoratului 
Şcolar Judeţean. Aprobăm   organizarea reţelei şcolare. Este o singura noutate faţă de cea 
prezentă, Creşa ”Sfânta Ana”. Avem în continuare 4 şcoli gimnaziale, 3 licee, 2 centre 
bugetare de grădiniţă cu program prelungit şi cu program normal, Clubul Copiilor şi Elevilor, 
2 structuri private, scoli postliceale şi noutate, Creşa ”Sfânta Ana”. 
  D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor. 
  D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

   D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil.  

   D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică: Aviz favorabil. 
              D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de şedinţă: 
Intervenţii?  
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 14 voturi „pentru”. Următorii 
consilieri locali nu au participat la dezbateri şi nu şi-au exercitat dreptul de vot: dna Corbu 
Luminiţa – Claudia, dl Pintilii Marius – Claudiu, dna Amarie Mariana şi dna Dulgheriu Maria.  
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
alegerea preşedintelui de şedinţă pentru perioada ianuarie – martie 2024 - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
        D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Mulţumim domnului preşedinte 
actual, domnului profesor Marius Pintilii pentru activitatea depusă în calitate de preşedinte, 
pe parcursul celor trei luni consecutive şi se impune să propunem un alt preşedinte de 
şedinţă. 
   D-na consilier local, ed. Maria Dulgheriu:  Propun  ca preşedinte de şedinţă să fie 
domnul Ilie Cosmin. 
 D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: Alte propuneri? 
Nemafiind, propun să trecem la vot. Domnul Ilie Cosmin  devine noul preşedinte de şedintă, 
întrunind 17 voturi ”pentru”. 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor. 

   D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică: Aviz favorabil. 



               D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de şedinţă: 
Intervenţii?  
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 17 voturi „ pentru şi o 
„abţinere” ( dl. consilier local Ilie Cosmin). 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Mai este o informare de la  SC 
PDE PRINT RENT SRL. Aveţi în desfăşurător tot ce înseamnă şi cronologia acestui 
eveniment. Probabil va face obiectul unei hotărâri de Consiliu Local, pe viitor. Procedura 
spune că trebuie adus la cunoştinţa consilierilor locali ca informare, urmând să realizăm o 
propunere de hotărâre de Consiliu Local. 
    D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de şedinţă 
declară şedinţa închisă. 
             Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 
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